
Besten, 
 
Hierbij dienen wij graag deze schriftelijke vragen in, als vervolg op de eerder aangegeven 
parkeerproblematiek ter plaatse van de Beverlanderhof in Ter Aar. 
 
Vanaf 31 maart zouden er werkzaamheden plaatsvinden in de Beverlanderhof en omgeving, 
in Ter Aar. Deze werkzaamheden zouden in eerste instantie tot 11 april duren. In deze 
periode bleek echter dat er geen werkzaamheden plaatsvonden, de periode is daarna 
verlengd tot 18 april. Ook in dit tijdsbestek is er, aan deze kant van de Beverlanderhof, niets 
gebeurd. Wel heeft dit tot gevaarlijke en chaotische parkeeracties geleid, omdat een deel van 
de parkeerplaatsen continu was afgezet. Het betreft hier de ingang ter hoogte van de 
doorgaande weg naar school, een drukke locatie in het dorp. 
 
Er is contact geweest met de aannemer van deze werkzaamheden. Zij gaven aan dat er 
tegenslagen zijn geweest bij de werkzaamheden op andere plekken in de buurt, waardoor de 
planning steeds verder verschoof. Zij zouden de gemeente hiervan op de hoogte hebben 
gebracht. Verdere communicatie naar de inwoners is echter uitgebleven. Vandaag, 29 april 
2025, zijn ze voor het eerst actief aan het werk op bovenstaande locatie. SBN krijgt graag 
antwoord op de volgende vragen: 

• Waarom vindt er geen communicatie plaats op het moment dat werkzaamheden bijna 
een maand later van start gaan? 

• Waarom wordt een essentieel deel van de parkeerplaatsen bijna een maand lang 
afgezet terwijl er niet gewerkt wordt? 

• Waarom is na 18 april de communicatie via borden niet meer aangepast? De 
wegsleepregeling die nu vermeld staat, is dus ook al bijna twee weken niet meer 
geldig. 

 
Hartelijk dank voor de reactie, 
 
Groeten,  
Laura Kroes en Lizet Keijzers, 
Samen Beter Nieuwkoop 
 


